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Změna otevírací doby – letní provoz  

od 1.4.2018 a provoz během Velikonočních 

 

Vyjmutí pozemku ze zastavitelných ploch 
Zastavitelná plocha je 

plocha vymezená  

k zastavění v územně 

plánovací dokumentaci, 

kterou obec schvalovala  

v r. 2016. Na území obce 

se vymezilo více 

zastavěných území, a to 

dle všech podaných 

požadavků od vlastníků 

pozemků.  Narážíme však nyní na jeden zásadní problém a to na 

počet ekvivalentů (dále jen EO), který je schválený pro ČOV 

Čachovice. Kapacita ČOV je stanovena na 1400EO. Pro naši obec je 

stanoven počet ekvivalentů na 450EO, což už je v rozporu se 

schváleným územním plánem, kde máme stanoven počet obyvatel 

do 550. Dle finanční analýzy (zohledňuje se výpočtová tabulka pro 

počet EO), se do kapacity máme vejít (počítá se s malou rezervou). 

Musíme tedy zahájit jednání s vlastníky pozemků, kteří vlastní 

stavební pozemek a zda vůbec chtějí této možnosti využít. Pokud 

vlastník pozemku neplánuje do budoucna zahájit stavbu, je možné 

využití pozemku změnit (stavební zákon hovoří o lhůtě 5ti let, po 

kterou může této možnosti vlastník pozemku využít a může začít 

stavět). Pokud lhůty 5ti let vlastník pozemku nevyužije, může se 

pozemek ze zastavitelných ploch vyjmout a tím již nebude stavební. 

Proběhla již jednání ve věci parcelací pozemků a s vlastníky 

stavebních pozemků budou další jednání následovat (každý bude 

písemně vyrozuměn o termínu schůzku).  

Dalším zásadním problémem, který nyní s ohledem na počet EO 

řešíme, jsou hodnoty na měřidle, které máme instalováno před ČOV. 

Stále vykazujeme až přes 1000 kubíků více než máme počet EO. 

Budeme tedy nuceni zahájit místní šetření, evidentně musejí být 

některé nemovitosti napojeny do kanalizace i dešťovou vodou, což 

je velký problém a hlavně se jedná o hrubé porušení smlouvy a 

zákona o vodovodech a kanalizacích. V případě, že se tato 

skutečnost prokáže, hrozí dost vysoké pokuty.  

 

 

 

 

 
 

Jak již víte, naše obec už nějakou tu dobu spolupracuje  

s vojenskými spolky (Military Experience), které tu už x let 

působí a spolupracujeme se společností Česká krajina o.p.s., 

která se stará o přírodní rezervaci Milovice – Mladá. V rámci 

své rozsáhlé činnosti, pořádají spolky spoustu zajímavých akcí, 

kterých jste se určitě někteří již účastnili. Vzhledem k tomu,  

že máme na akce velice pozitivní ohlasy a evidujeme mnoho 

požadavků na pořádání PT na téma branné činnosti, rozhodli 

jsme se vám vyjít vstříc. Letos budeme v daném termínu pořádat 

první PT v našem katastru se zajímavým a poutavým 

programem a samozřejmě pod vedením zkušených vedoucích, 

kteří mají dlouholeté zkušenosti a jsou řádně proškoleni pro tuto 

činnost. Veškeré bližší informace naleznete na našich webových 

stránkách (http://www.obec-lipnik.cz/zivot-v-obci-1/), je nutné 

doručit přihlášku apod.. Zbývá už jen posledních pár míst  

a máme turnus plný, takže doporučujeme obratem podat 

přihlášku. Budeme se na vás těšit. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ŽIVOTNÍ JUBILEA 

Jaroslav Novotný a Dlouhá Vlasta oslaví  

v tomto čtvrtletí své životní jubileum.  

Jubilantům přejeme hodně štěstí, zdraví a spokojenosti  

do dalších let. 

Občané, kteří nechtějí být uváděni v této rubrice, ať tuto skutečnost nahlásí na OÚ 

vždy do 15. dne měsíce březen, červen, září, prosinec daného roku. 

 

Plánované akce: 

30.4.  Pálení čarodějnic + stavění májky 

19.5.  Stav ohrožení – Paranoia (noční bojovka pro dospělé) 

Petanque: 

7.4.  Košonek Zdeňka Vavroviče, pétanque turnaj dvojic. 

1.5.  Prvomájový lipnický turnaj, pétanque turnaj dvojic. 

Kopaná: 

24.3. Lipník Kam. Zboží  15:00 hod. 

  7.4. Lipník Velenice 16:30 hod. 

14.4. Lipník Sloveč  16:30 hod. 

28.4. Lipník Křinec  17:00 hod. 

12.5. Lipník Všechlapy A 17:00 hod. 

26.5. Lipník Straky A 17:00 hod. 

  9.6. Lipník Budiměřice 17:00 hod. 

     
  

http://www.obec-lipnik.cz/zivot-v-obci-1/
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Ohlednutí za Masoupustem 2018 
I přes nepříznivé podmínky (tuhá zima, ale slunce nám svítilo  

a hlavně udeřila v plné síle chřipková epidemie) se II. ročník 

lipenského masopustu vydařil. Chtěli jsme mockrát ještě poděkovat 

všem, kteří pomáhali při přípravách, při průvodu, po průvodu, chtěli 

jsme poděkovat všem účastníkům, neboť masky byly skvělé, chtěli 

jsme poděkovat všem hospodyňkám a hospodářům, kteří nás 

přivítali, pohostili, napojili, chtěli jsme poděkovat nerozlučné 

kuchařské dvojce, kterým se touto cestou ještě jednou omlouváme, 

že museli venku mrznout a hostit nás, kolena byla opět skvělá. 

Fotografie naleznete na odkazu: 

https://luca731.rajce.idnes.cz/Masopust_2018/ 

       

Změna ve způsobu svozu plastů 
Proběhla jednání se svozovou společností Compag Mladá Boleslav 

ohledně svozu plastů a zvýhodnění pro občany, které třídí odpad. 

Situace se velice zkomplikovala, svozové společnosti mají problém 

s výkupem plastů, Čína zpřísnila podmínky výkupu plastů a tím se 

samozřejmě mění ceny v nakládání s odpady. Do roku 2020 se mají 

ceny stále jen navyšovat, odpadové hospodářství se stává 

celosvětovým problémem a musí se začít razantně řešit. Finanční 

analýza bude společností Compag dodána a musíme zvážit, zda bude 

nabídka vůbec rentabilní. Z výkazu o nakládání s komunálním 

odpadem v obci za rok 2017 je nárůst nákladů zřejmý. Náklady za  

r. 2016 byly do 200tis., nyní je částka již 290tis. Musíme tedy 

očekávat, že v dalších letech bude docházet k navýšení cen za svoz 

odpadů a to razantní cestou. 
 

Opětovně upozorňujeme touto cestou na způsob třídění odpadů. 

Neustále se potýkáme s problémem kam, co patří, kam se, co 

odkládá apod.  
 

Do nádob pro plasty papír či komunální odpad prostě nepatří! 

Do objemového odpadu nepatří plast, papír, bio odpad!  

A pokud jsou nádoby na plast či papír již zaplněny, odkládejte 

jen odpad, který bude zajištěn např. v krabici či pytli, ať ho 

nemusíme uklízet po širokém okolí.  

NEBUĎTE NĚKTEŘÍ STÁLE TAK BEZOHLEDNÍ. 

 

PROBLEMATIKA GDPR 
Obecné nařízení o ochraně osobních údajů (angl. General Data 

Protection Regulation neboli GDPR) je nová revoluční legislativa 

EU, která výrazně zvýší ochranu osobních dat občanů. GDPR bylo 

přijato v dubnu 2016, ale vstoupí v účinnost až od 25. května 2018  

a představuje nový právní rámec ochrany osobních údajů 

v evropském prostoru s cílem hájit co nejvíce práva občanů EU proti 

neoprávněnému zacházení s jejich daty včetně osobních údajů. 

GDPR se týká všech firem a institucí, ale i jednotlivců a online 

služeb, které zpracovávají data uživatelů. GDPR 

zavádí astronomické pokuty za porušování nových, přísnějších 

pravidel a nařizuje některým správcům nebo zpracovatelům 

osobních údajů zřídit nezávislou kontrolní funkci DPO (Data 

Protection Officer, tj. Pověřenec pro ochranu osobních údajů).  

Ve spolupráci se spolkem RTB jehož jsme členy, budeme mít 

společného pověřence, který nám kontrolní činnost bude zajišťovat. 

Nyní pracujeme na vytvoření datové mapy (jak nakládáme s daty, 

informacemi apod., kdo s nimi přijde do styku atd.), poté se vytvoří 

analýza a směrnice, dle kterých se bude muset obecní úřad, 

zastupitelé a pracovníci OÚ řídit. S GDPR budou spojeny  

i zabezpečení v prostorách OÚ, všechny skříně musejí být 

uzamykatelné, na pracovním stole nesmí volně ležet dokumenty 

s osobními údaji, bude vybudován pult pro občany a žadatele, 

aby nebyl možný volný pohyb po kanceláři. Takže se předem 

omlouváme za neosobní přístup, který budeme muset na OÚ 

zavést. 
 

 

VELIKONOCE V DOMOVĚ U ANEŽKY  

Již po několikáté jsme vyrazili s MŠ 

Vlkava do Domova U v Luštěnicích. Děti 

byly jako vždy úžasný a klienti domova 

šťastný a dojatí. Je velice důležité spojovat 

mladší a starší generace. Dle průzkumů 

většina ze současných dětí už nezažívá 

vícegenerační bydlení a své prarodiče vidí 

jednou za čas, vytrácí se tak úcta ke stáří. 

Chtěli bychom do budoucna podpořit 

projekt Senioři do školek a děti do domova 

pro seniory. I tak rozdílné generace si 

mají, co předávat  

a co se od sebe učit. 

Závěrem nám 

dovolte, abychom  

i vám popřáli Veselé 

Velikonoce a ať vás 

konečně slunce celé 

Velikonoce hřeje, to 

vám moc ze srdce přeje Obecní úřad  

a zastupitelstvo obce Lipník. 
 

 

EPICENTRUM ZDRAVÍ EDEN a obec Lipník se domluvili 

na spolupořádání akce na podporu zdravého životního stylu. 

Bližší informace naleznete na http://www.maratoneden.cz/ či na 

http://www.obec-lipnik.cz/obec-7/udalosti-v-obci/kam-za-

sportem/ . Maraton je pro týmy od 2 do 10 lidí  (10 okruhů po 

4,2 km). Minimální délka běhu jednoho účastníka je 4,2 km  

(1 okruh). Budeme moc rádi, když se účastní jakékoliv věkové 

kategorie. Nemusí se jen běžet, ale jsou i jiné zajímavé 

kategorie, jako koloběžka, nordic walking apod.  

Závěrem akce bude probíhat slosování o zajímavé ceny. Nikdo 

by neměl odejít s prázdnou. Heslo dne zní – Sportem ku zdraví.   

http://www.obec-lipnik.cz/
https://luca731.rajce.idnes.cz/Masopust_2018/
http://www.maratoneden.cz/

